

# ARKITEKTURSEKTIONENS

## Styrelseråd

21-02-2024

Plats: 415

Fika: Linn, Gott och Blandat

Närvarande: Vincent, Klara, Linn, Jennifer, Anna, Evelyne, Alexander, Jilda (FOGA)

1. Mötet öppnas kl. 12:10

2. Fika Samkväm - Samuel (Blev Linn)

3. Ekonomiråd, Megaråd, Nämndråd

Ekonomiråd kommer inte hållas, då det inte finns något att prata om

Förslag om att ha en bokförings-workshop

Nämndråd nästa vecka

4. Eldfesten

FOGA yttrar sig: sal är bokad, affisch sitter uppe och ska träffa klubbmästare för biljettsläpp, meny är spikad, sus att alkoholfull och alkoholfri biljetter är lika dyra - något att kolla upp/ ifrågasätta. Vi kan sänka priset själva annars

Ska alla få anmäla sig, eller ska arkitekter få ha en +1?

Satsa på hård marknadsföring på A-skolan till en början ex. stå i entren, köra biljettsläpp på A-Baren, använda canvas

Biljettsläpp: Intresseformulär -> betalning = bindande

FOGA kan ha ett event som är direkt relaterat till balen, för att väcka intresse, dansa valts?

Sektionens facebookside, instagram, sprida överallt!

Kan göra ett nyhetsblad på vår hemsida där ALL information står, som taggar igång folk, kan skicka mail till alla sektionsmedlemmar

Preliminär Biljettkostnad: Arkitekt: 650                      Stdent: 850      Externa: 1200

Går det här åt helvete så kan vi lösa det ekonomiskt

Vad ska finnas i intresseanmälan?

- "Jag gör mig skyldig till att betala den här biljetten" då ska det vara en anmälan, inte intresseanmälan
- Kontaktuppgifter, telefonnummer och mail
- Spec kost

- Typ av biljett
- Önskad bordsplacering
- Klädkod, högtidsdräkt, det finaste du har
- Det är inte en sektion grej utan arkitektstudent grej

#### 5. Fordonsmöte

22/2 i sal 124 kl.17

Emilia vill lägga till bil pool tjänster

Linn ska redigera klart dokumentet och inväntar svar från sektioner med bilar

Megarådet kommer

#### 6. Sektionsmappningen

Kårfullmäktige och KF bestämde att TT ska bestå som sektion men oklart vart de ska vara, vi försvarar bygget

#### 7. Förrådsstäd

Skär ikväll!

Det behövs nya hyllor, enligt Vincent...

#### 8. Övrigt

PAS och SNAS, behövs båda eller ska man slå ihop?

Nämnder och utskott, behövs båda kategorierna?

Grattis till Linn

#### 9. mötet avslutas kl. 12:56